



北京市海勤律师事务所
BEIJING HIGHKING LAW FIRM

Add: 北京市朝阳区朝阳公园南路10号院骏豪中央公园广场A1座15层
Head Office: 15/F, Building A1, No. 10 yard, Chaoyang Park south road, Chaoyang District, Beijing (100026)
Tel: 010-81963666 / Fax: 010-67251388 / Web: www.highkinglawfirm.com.cn



姓名: 艾阳
职位: 合伙人
邮箱: aiyang@highking.com.cn
电话: 010-81963666
传真: 010-67251388

Name: Yang Ai
Position: Partner
Mailbox: aiyang@highking.com.cn
Phone: 010-81963666
Fax: 010-67251388

教育背景

西南政法大学法学学士, 中国社会科学院法学硕士。

专业经历

艾阳律师具有十余年检察院及法院工作经验, 曾任北京市某法院法官、北京市某检察院检察官、公诉副处长, 具有丰富的理论知识和实践经验。艾阳律师是第四届朝阳区律师协会民事业务研究会委员。现为北京市海勤律师事务所合伙人, 曾任职于北京德和衡律师事务所。

执业领域及专长

艾阳律师具有丰富的刑事案件处理经验。律师执业期间, 主要从事刑事辩护、刑民交叉案件处理、刑事合规审查、金融诉讼执行、不良资产处置等法律服务。艾阳律师执业期间, 曾独立或参与办理了多起涉及民营企业或知名国企的重大疑难刑事案件, 执业素养和优质的服务获得了众多客户的肯定和好评, 有效地维护当事人合法权益。

工作语言

中文 英文

Education

Bachelor of Law from the Southwest University of Political Science & Law.

Master of Law from the Graduate Institute of Chinese Academy of Social Sciences.

Professional Experience

Mr. Ai has more than ten years of experience working in procuratorates and courts. He has served as a judge in a court in Beijing and as a prosecutor and deputy director of public prosecution in a procuratorate in Beijing, and has extensive theoretical knowledge and practical experience. Mr. Ai Yang is a member of the Fourth Chaoyang District Lawyers Association Civil Practice Research Committee. He is currently a partner of Beijing Highking Law Firm and formerly worked at Beijing DHH Law Firm.

Practice Areas

Mr. Ai has substantial experience in criminal defense, cross-over cases of criminal and civil, the criminal compliance review, financial litigation in enforcement, and disposal of bad assets. He also represented several major, difficult criminal cases for private and state-owned enterprises, which earned him the highest reputation for providing professional and effective protection of the legitimate rights and interests of clients.

Language Skills

Mandarin and English